
World’s Top Ten Universities Ranking (Effective Date: 1 August 2024) 

全球大學排名首 10 位（生效日期：2024年8月1日） 

 
 

Ranking 
排名 

Country 
國家 

Universities 
院校 

1 
United States 

美國 
Massachusetts Institute of Technology (MIT) 

麻省理工學院 

2 
United Kingdom 

英國 
Imperial College London 

倫敦帝國學院 

3 
United Kingdom 

英國 
University of Oxford 

牛津大學 

4 
United States 

美國 
Harvard University 

哈佛大學 

5 
United Kingdom 

英國 
University of Cambridge 

劍橋大學 

6 
United States 

美國 
Stanford University 

史丹佛大學 

7 
Switzerland 

瑞士 
Eidgenössische Technische Hochschule Zürich (ETH Zurich) 

蘇黎世聯邦理工學院 

8 
Singapore 
新加坡 

National University of Singapore (NUS) 
新加坡國立大學 

9 
United Kingdom 

英國 
University College London (UCL) 

倫敦大學學院 

10 
United States 

美國 
California Institute of Technology (Caltech) 

加州理工學院 

 
Note 備註 

The above ranking is extracted from QS Top Universities and may be updated from time to time. 
以上排名是轉載自 QS Top Universities 並可能會不時更新。 
 
Source 資料來源 

QS Top Universities (https://www.topuniversities.com/world-university-rankings) 
 
Disclaimer 免責聲明 

The above information is extracted from other source and for the purpose of determining the eligibility of the Educational Merit Benefit 
under the products providing the Educational Merit Benefit only. We do not guarantee the quality and accuracy of the information and 
shall accept no liability for any loss or damage arising from any decision, action or non-action based on or in reliance upon the 
information.  

We reserve the right to change the information expressed in this document at any time without further notice. 
 
以上提供的資料是轉載自其他來源及僅供確定在提供卓越成績獎之產品享有卓越成績獎資格之用。本公司不會就資料的素質及準確性提

供保證。因根據或依賴資料所作任何決定、行動或不行動而引致之損失或損害，本公司概不負責。 

本公司保留權利隨時更改及修正本文件載列之資料而不另作通知。 

 
Remark: "We", "Our", "Company" or "AIA" refers to AIA International Limited (Incorporated in Bermuda with limited liability). 
備註：「我們」、「我們的」、「本公司」或「友邦」是指友邦保險（國際）有限公司（於百慕達註冊成立之有限公司）。 

https://www.topuniversities.com/universities/eth-zurich
https://www.topuniversities.com/university-rankings/world-university-rankings/2023

